
BESNICA

Končno je asfaltiran predel
republiške ceste v Zgornji Be-
snici, in sicer od odcepa na
Janče pa do predzadnje hiše v
Zgornji Besnici. S to pridobi-
tvijo so se vaščani rešili prahu
— predvsem v poletnih mese-
dh —, pa tudi dovoz v okoli-
ške vasi in zaselke je posta! za
nekaj kilometrov udobnejši in
hitrejši. Polovico denarja za
posodobitev ceste je šla iz ob-
činskih, preoslala polovica pa
iz repubHških sredstev.

S predstavniki Podjetja za
distribucijo električne ener-
gije — tozd Elektro Ljub-
ljana okolica so se predstav-
niki KS in krajani sestali dva-
krat, in sicer zaradi obnove
elektroenergetskih naprav v
oaši KS. Že dalj časa namreč
ugotavljamo, da vaščani Janč,
Gaberja, Vnajnarjev, Dol-
gega brda in Tujega grma ni-
majo kvalitetnega električ-
nega toka.

Električna napetqst dosega
največ 160 do 170 V in mar-
sikatero gospodinjstvo ne
more opravljati nujnejših del
s stroji, televizijski program
je moten, vse to pa povzroča
pri krajanih upravičeno ne-
godovanje. Poleg tega so dro-
govi dotrajani in če letos ne
bo zamenjan, marsikateri ne
bo zdržal do prihodnje po-
mladi.

Na sestanku na Jančah so iz
podjetja Elektro Ljubljana
okolica pojasnili, da bodo
dela pričeli, brž ko bo mogo-
če, saj je v planu gradnja tran-
sofrmatorskih postaj Janče —
vas, Tuji grm in Gaberje. Prav
tako je predvidena rekon-
strukcija nizkonapetostnih
omrežij TP Vnajnarje. Dela
na slednjem projektu se bli-
žajo h kraju.

Velja posebej omeniti, da
so krajani prispevali k obnovi
poleg prostovoljnega dela
(izkopov jam za drogove, iz-
kopov jarkov za ozemljitev in
zasipanje) še Ies za drogove,
kar je prispevalo k cenejši in
hitrejši obnovi.

Sestali so se tudi predstavniki
KS, Komunahie skupnosti in So-
seske. Poleg v e i i o »vrote« teme
— vzdrževanja cest—je bil govor
tudi o odvozu smeti. Poudarjeno
je bilo, da se mora stvar čimprej
urediti, saj je postal problem one-
snaževan}a že totikSea, da je na
nekaterih izpostavljenih mestih
ogrožena podtalnica, s tem pa na-
staja tudi nevarnost raznih nale-
/eljivih bolezni. Odvoz smeti naj
bi bil urejen in naj bremeni vsa-
kega občana. Cena odroza za zu-
najmestna obnočja pa naj bi se
izenačila s ceno za mestne prede-
le. Na našem področju bi morali
opraviti analizo, kje vse oaj bi po-
stavili konlejnerje. Po naslednjib
naj bi za manjše kose odpadkov
na določenih mestih postavili
kontejnerje v velikosti 500 do
900 Gtrov. Za belo tehniko, karo-
serije avtomobiiov ia dnige večje
odpadke pa naj bi bil določen po-
seben prostor, ograjen morda z
živo mejo pa dostopen za tovor-
njake, ki o^važajo material. Vra
dosedanja divja odiagaliSča bo
treba sanirati, saj bi bil odvoz z
najvišjih odlagališč (Javor, V.
Trebeljevo) predrag. Vsi nf>sotni
so bili pozvani, aaj oelM/EJo sa-
mozaštitno v smeri preprečeva-
nja novih divjih odlagališč — zr
pišejo naj registersko Stevilko »
tomobila, s katerim bi kdorkui
pripeljal odpadke in naj to javijo
na postajo milice ali KS, ki bo po-
skrbela za nadalnje ukrepe.

Konec prejšnjega meseca je
bila na občini seja družbenega
sveta za urbanistične, gradbene in
komunalne zadeve ter stanovanj-
sko gospodarstvo in varstvo oko-
Ija, ki so se je udeležili tudi pred-
stavniki naše KS. Med drugim so
obravnavali tudi vlogo SGP Slo-
venija ceste — Tehnika, ki je z
njo ta delovna organizacija doka-
zovala, da če naj zadosti svojim
potrebam, mora izkoriščati ka-
mnolom z zmogljivostjo ok.
50.000 do 60.000 kubičnih me-
trov ali 200 kubičnih metrov na
dan. Zaradi vse večjih potreb so
iskali možnost za izkoriščanje
kamnoioma v bližini Ljubljane in
našli so ga v naši KS: kamnolom
Šumnik. Predstavniki KS Besnica
so navzočim posredovali nega-
tivno stališče do odprtja takega
kamnoloma, saj bi KS imela od
tega več škode kot koristi.
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